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      Kolejní  
klub Pod - O - Lee   

      Představenstvo klubu   

Zápis ze schůze Představenstva kolejního klubu Pod-O-Lee 3/2016  
  

Termín:    čtvrtek 28. 1. 2016, od 21:00 hodin  

Číslo schůze:    3/2016  

Místo:     Zasedací místnost kolejního klubu Pod-O-Lee  

Zapisoval:    Ota Tořínský (zSG, E)   

Přítomní:  HP:  Jozef Šebák    M     (HP za P)  

      Ota Tořínský    zSG, E    (HP za SG)  

      Jan Ševčík    SBD    

      Petr Beneš    SN     

      Pavel Bělík    zSP     (HP za SP)  

      Lukáš Kasič    SS    

      Kristýna Vračková  Host     (pověřená HP za SBC)  

      Vojtěch Vastl   SBE    

      Peter Mikolaj   SH    

      Marko Žbirka   SBB    

    

Hosté:  

  Jakub Jenča    SD    

      Michal Neoral   KS      

      Radek Novotný   Host    

      Karel Jakubů    Host    

      David Kovanda   Host    

Omluveni:          

      Ondřej Karmazín   P    

      Lukáš Tájek    SBC    

      Jaroslav Krejza   SG    

      Michaela Reicheltová  SP    

      Matúš Priščák   zSBA   

      Jozef Beneš    SBA   

      Tomáš Pilík    SBF   
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 21:06  

 Místopředseda zahajuje schůzi Představenstva.  

Počet lidí s hlasovacím právem 9, Představenstvo je usnášeníschopné.  

Program schůze  

M informuje přítomné o žádosti D. Kovandy o NAT a ptá se, zda se tím chce Představenstvo zabývat, nikdo se 

nevyjádřil proti tomuto návrhu. M informuje Představenstvo o programu schůze.  

Usnesení č.1  

»  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje program schůze zaslaný do konference 

predstavenstvo@pod.cvut.cz 28.01.2016 21:08 s přidáním bodu schválení NATu pro D. Kovandu.  

 (∑: 9; +: 8;  -: 0;  ±: 1;  Usnesení bylo přijato)  

  

21:05  

Přišli dva hosté, kteří chtějí požádat o pronájem Zasedací místnosti.  

21:10   

Přichází K. Jakubů.  

Hosté informují Představenstvo o tom, že by chtěli v Zasedací místnosti kolejního klubu Pod-O-Lee pořádat každé 

pondělí od 18 do 20 hodin křesťanské setkání – promítání filmu, diskuse apod.  

M se ptá, z jaké jsou církve a doporučuje se obrátit na Křesťanský klub SU ČVUT, hosté ale chtějí schůzky pod 

svou církví – Milost.  

M říká, že se musí nejdříve podívat do nájemní smlouvy, aby bylo jasné, zda se může Zasedací místnost takto 

půjčovat. M doporučuje hostům, aby napsali mail do konference Představenstva se všemi náležitostmi, pokud by 

byly nějaké nejasnosti, bude se věc konzultovat s právníkem SU.   

K. Jakubů říká, že od půl 8 jsou tu MEZIBLOKY. M odpovídá, že MEZIBLOKY jsou až od půl 9.  

21:13   

Hosté odcházejí   

Kolečko  

M informuje, že P je ve Francii, vyúčtovaní grantu na MEZIBLOKY pro Prahu 4 se řeší.  

Informace z Parlamentu SU   

Delegát informuje o tom, že pokračuje stavba CIRK podle plánu. Ztráta FIRM je výši 32M. Novou ředitelkou SÚZ 

se stala Ing. Markéta Kabourková, plán na zvýšení ubytovací kauce na 3000kč od AR 16/17 (ještě musí posvětit 

AS). Novinky v KV – od 1.2.2016 se stane novým členem Petr Šatra. L.Kasič se ptá, zda nekandiduje i Brož, M 

odpovídá, že žádné takové informace nemá. Dále M informuje o schváleném rozpočtu CEN SU a o odvolání J. 

Kramáře.  

M se ptá, zda má někdo nějaké dotazy – žádné.   

21:17  

Příchod SH (HP 10)  
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Blok A – nikdo nepřišel   

Blok B – Správce informuje o problému se vstupními dveřmi, nefungoval číselník. Poté SBB restartoval číselník a 

už funguje. SBB promlouvá do duše SH, aby byly zavřené dveře v Hudebně, jinak je hluk, SH odpovídá, že 

upozorní uživatele.   

SH říká, že v Hudebně vyletěly pojistky, je nutno obstarat náhradní klíč, protože se poté nelze dostat ven. M. 

Žbirka říká, že minule vyhodil pojistky, protože se ozýval hluk v době, kdy měla být Hudebna zavřená. Poté virtuos 

normálně hudebnu opustil. Do diskuse vstupuje L. Kasič řeší, kdy došlo k výpadku a zda je možné se poté dostat 

ven.  

SH je tázán, zda by měl problém s tím, pokud by měl SBB servisní přístup do Hudebny. SH odpovídá, že s tím 

problém nemá.  

Blok C – K. Vračková informuje o nespolehlivosti výtahu, už byla obeznámena i p. Makulová, dále bylo řečeno, že 

trestanec splnil úkol, který mu byl zadán, a také byla možnost znovu zažít požární hlásič, když se jednomu 

obyvateli 5. patra spálil popcorn. Hlásič nešlo vypnout, byl vypnut až po delší době, prý už je hlásič opraven.  

Blok D – Správce informuje o mailu od p. Makulové (nepořádek v kuchyňce na 4. patře), Správce neví, co s těmito 

lidmi, neví se, kdo je pachatelem. Správce konstatuje, že uklízečka konečně uklízí. Správce pošle mail p. Makulové 

ohledně stavu studoven.  

Blok E – Správce informuje o tom, že 3D tiskárna je v provizorním stavu uskladněna u televizora na E101.  

Blok F – P. Beneš informuje, že byl požární poplach – SBF nebyl přítomen a zSBF to moc neřešil, byl to nahlásit 

jeden z ubytovaných bloku F. P. Beneš si také chválí úklid.  

Do jeho řeči vstupuje K. Vračková, která se rovněž vyjadřuje kladně k úklidu na bloku C.  

SBE se ptá, zda máme někoho, kdo plní nový web. M odpovídá, že ano – V. Fanfule.  

SS informuje o novém kartovém systému, který je součástí nového DUSPSu, zatím je jen jeho SW verze propojena 

s K4, změny jsou okamžité, systém umožňuje vlastní evidenci karet, zatím je to propojeno se starým DUSPSem – 

trvalo to vyvinout měsíc, SS přiznává, že vyvinout celý DUSPS je velké sousto, informuje Představenstvo o tom, 

že by na koleji chtěl být ještě dva roky. Mluvil s V. Kopečkem, který by měl udělat HW část, části nového 

DUSPSu by měly být do konce mandátu SS (květen).   

Dále L. Kasič informuje o problému s konferencemi, řešeno na minulé schůzi, byla 3 různá hesla, která byla platná, 

už je vše opraveno a blokařům bylo posláno univerzální heslo do konferencí Admins X a klub X, konferenční 

server je více zabezpečen.  

SS řešil problém s certifikáty, před rokem bylo žádáno a nepodařilo se, SS poslal žádost o zrušení těch, které nejsou 

využívány a požádal o vygenerování nových certifikátů, dále SS informuje o tom, že za 14 dní byly 2 velké chyby 

v Linuxu – aktualizace serveru, SS říká, že to bude ještě na dýl, dále SS informoval o tom, že vylepšoval mailové 

systémy a jako poslední bod sdělil, že webové stránky fungují bez WWW.  

SN informuje, že se ze svým zástupcem bavili o WiFi,je to téma na nekonečno, také rozmlouvali o  Rucusech na 

Sincoolce. V sobotu chtějí nahodit nový prvek na F a další týden na C, blok F bude chvíli bez internetu – obyvatelé 

už byli obeznámeni přes mail. Dále SN informuje o tom, že SD provedl školení televizorů.   
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K. Vračková oznamuje, že se našel zelený kabel (klubo v krabici) a zda je na co ho využít. SN říká, že bude mít 

200 kabelů, diskuse o tom, jaký to je kabel, L. Kasič se ptá, zda je to síťový kabel, K. Vračková odpovídá, že neví, 

L. Kasič říká, že by to také mohl být kabel od K4. Diskuse ukončena tím, že nikdo nevěděl, o jaký kabel se jedná.  

zSG informuje o tom, že stále probíhají opravy např. boxovací pytle a spinnery už jsou opraveny, veslo bude v 

dohledné době opraveno a oprava se bude platit fakturou, dále říká, že sauna je znovu hojně využívána, pracuje se 

na odpisovém formuláři a práce pokračují rovněž v projektech sociálek a francouzského okna. Běžecký pás je 

očekávám v polovině února, eliptical příští týden, dnes přišlo nové veslo, které čeká se sestavení. zSG mluví o tom, 

že stále shání někoho, kdo umí kódovat pro FB, aby se mohl dát web do slušné podoby.  

SH informuje o problémech s činely, o vypadávání pojistek a o nutnosti koupit náhradní klíč.  

SP hledá někoho, kdo by odprezentoval Pod-O-Day na ČVUT 2.2., ptá se, zda by někdo o někom nevěděl, nikdo se 

nehlásí.  

SH se ptá, zda p. Makulová posílala mailem nové kódy? L. Kasič odpovídá, že ne. SH informuje, že pošle mail p. 

Makulové a domluví se.  

SBB se ptá, zda p. Makulová poslala znění smlouvy o úklidu, M odpovídá, že ještě, že to p. Makulové připomene.  

L. Kasič se ptá, kdo uklízel PC učebnu, K. Vračková odpovídá, že dva trestanci.   

K.Vračková vznáší dotaz na L. Kasiče, zda již udělil přístup E. Ptáčkové (zSBC) do skladu na C. L. Kasič 

odpovídá, že to je v kompetenci J. Jenči.  

L.Kasič informuje o tom, že se před chvílí pokazila tiskárna a oprava bude asi nákladnější. K. Jakubů odpovídá, že 

už on chtěl pořídit tiskárnu novou.   

KS M. Neoral mluví o tom, že nově vymalovaná sudovna je plesnivá, dále se ptá, kdo bude vedoucím kolejní 

skupiny. M odpovídá, že už jsou výběrová řízení a možná příští týden se to vyřeší.  

 Schválení zápisu    

Usnesení č.2  

»  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee přeschvaluje zápis ze schůze konané dne 6.1.2016 

zaslaný do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz  26.1.16 20:05.  

 (∑: 10; +: 8;  -: 0;  ±: 2;  Usnesení bylo přijato)  

  

Výroční zpráva  

M připomíná členům Představenstva zaslání výroční zprávy a ptá se, kdo ještě neposlal. Hlásí se SBD a SN.  

Schválení NATu D. Kovandovi  

M. Žbirka je rád, že D. Kovanda chce NAT pro akademické účely, žádost je dle jeho mínění oprávněná. L. Kasič 

připomíná, že D. Kovanda také pomáhá klubu (Správce tiskárny).  

Usnesení č.3  

»  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje NAT D. Kovandovi ID4722 pro akademické 

účely.  

 (∑: 10; +: 8;  -: 0;  ±: 2;  Usnesení bylo přijato)  
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Rozpočet  

M informuje, že bylo mylně započítáno 2x nájemné a úklid Gymu, že se přidal nájem za DDR, přišla faktura za 

telefony, změnil se odhad disponibilní částky, bylo požádáno o navrácení peněz, avšak prezident SU je v Japonsku, 

mělo by se vrátit přes 1 000 000, komplikuje to vyúčtování grantu P4, minule se to však řešilo až v dubnu.  

21:10   

Příchod SD (HP 11)  

M říká, že byl problém, jelikož byl akutní a normální rozpočet, na LS už bude vše bez komplikací.   

K. Vračková se ptá, proč měl Gym 10 000 na provoz a najednou 25 000. M odpovídá, že 25 000 bylo již schváleno 

v akutním rozpočtu v prosinci, přidává se zSG, který vysvětluje, že za půl roku, kdy by klub pozastaven se skoro 

nic neopravovalo, avšak Gym byl využíván pořád, zSG dále říká, že za vyššími náklady na provoz je i zvýšené 

zájem o Gym, v této souvislosti připomíná zdražení služby.  

K. Vračková diskutuje o tom, že nájem na DDR bylo prý domluveno, že se podá FSP. M odpovídá, že se FSP podat 

nestihlo. M. Žbirka se přidává do diskuse s tím, že jinak se bude nájem DDR platit z fondu malých projektů popř. 

fondu předsedy. M odpovídá, že to bude v novém rozpočtu v březnu.  

K. Vračková se dále ptá na telefony, proč bylo 20 000, a je 30 000? M odpovídá, že SU poslala vyúčtování ještě za 

II. 2015. K. Jakubů říká že, bychom platili dopředu, M odpovídá, že nevíme, kdy SU pošle další vyúčtování.  

Nastává diskuse o tom, kdo měl jaká čísla.  

M odpovídá, že pokud se částka nevyčerpá, automaticky přechází do nového rozpočtu.  K. 

Vračková má další otázku – ptá se, kam zmizelo 80 000?  

M odpovídá, že si SU sebrala peníze a potom se z našeho účtu platil např. Lobkowic. K. Jakubů kontruje, že to 

nebylo 80 000. M hledá částky a nachází 68 999(Lobkowic), doplatek za trička 7 410, úklid Gymu 11 192, nájem 

za Lab 4 329, facepainting MEZIBLOKY 3 000.  

M se ptá, zda má někdo nějaké dotazy – nikdo se nehlásí.   

M rekapituluje změny v rozpočtu.  

Usnesení č.4  

»  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee přeschvaluje rozpočet klubu na II. 2015 zaslané do 

konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 28.1.2016 22:24)  

 (∑: 11; +: 8;  -: 2;  ±: 1;  Usnesení bylo přijato)  

  

M se ptá, zda se ještě někdo chce k čemukoliv vyjádřit.  

L.Kasič vyzvídá, jak můžeme pokračovat kolem Labu. M odpovídá, že smlouva mezi klubem a PříKrM byla 

poslána právníkovi, aby bylo jasné, zda je platná. K. Jakubů říká, že V. Balhárek byl pověřen tehdejším 

předsedou k podpisu. M odpovídá, že je nutno si vyjasnit, zda to nebyl konflikt zájmů, Představenstvo smlouvu 
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neprojednávalo. L. Kasič se ptá, zda by mohl dostat přístup do Labu, když je jeho Správce, M odpovídá, že by to 

neměl být problém. 

22:10   

Přichází D. Kovanda  

V. Vastl upozorňuje, že dvěma studentům visí bakalářka a chtěli by omezeny přístup do Labu, jedná se o M.  

Buchovecký - ovládání Pragotronu a Jakš - palubní jednotka vozidel). M odpovídá, že bakalářky nějak dořešíme.  

M. Žbirka se ptá, zda by se dala smlouva poslat do Představenstva. M odpovídá, že smlouva je v trezoru, museli 

bychom ji nakopírovat a poslat do Představenstva, dále říká, že smlouva není tajná, a že se pokusí ji poslat.   

M. Žbirka se ptá, zda je někde soupis věcí. M odpovídá, ať se obrátí na V. Kopečka, který by měl mít přehled, dále 

říká, že inventura byla jen na věci s větší hodnotou než 2 000.   

L.Kasič je zvědavý, kdy bude další schůze. M odpovídá, že v krátkém časové horizontu nemáme co řešit. L. Kasič 

říká, že chce schůzku ohledně WiFi.  

M.Neoral se ptá, co je M. Gedrová a zda ji může vzít klíče od sudovny. M odpovídá, že už není nic a klíče jí vzít 

může.   

V. Vastl se ptá na náhradní klíče od serverovny na E. M odpovídá, že máme centrální svazek, v klíčích je zmatek a 

budou se měnit.  

M. se ptá, zda má ještě někdo nějaké dotazy – nikdo se nehlásí.  

22:38  

Místopředseda končí schůzi Představenstva.  

V PRAZE dne 1. února 2016  

  

  

   ...................................................     ..................................................   

  Ondřej Karmazín  Jozef Šebák  

  předseda kolejního klubu Pod-O-Lee  místopředseda kolejního klubu Pod-O-Lee  


